

No. 6864. CUSTOMS CONVENTION ON THE A.T.A. CARNET FOR THE TEMPORARY ADMISSION OF GOODS (A.T.A. CONVENTION). DONE AT BRUSSELS, ON 6 DECEMBER 1961¹

N° 6864. CONVENTION DOUANIÈRE SUR LE CARNET A.T.A. POUR L'ADMISSION TEMPORAIRE DE MARCHANDISES (CONVENTION A.T.A.). FAITE À BRUXELLES, LE 6 DÉCEMBRE 1961¹

RATIFICATION

Instrument deposited with the Secretary-General of the Customs Co-operation Council on:

14 June 1967

AUSTRALIA

The Government of Australia declared, in accordance with article 26 (1) of the Convention, that A.T.A. carnets will not be accepted under the present Convention for postal traffic, except when attached to the relevant shipment.

The certified statement was registered by the Customs Co-operation Council on 7 July 1967.

RATIFICATION

Instrument déposé auprès du Secrétaire général du Conseil de coopération douanière le:

14 juin 1967

AUSTRALIE

Le Gouvernement australien a déclaré, en application de l'Article 26, paragraphe 1 de la Convention, que les carnets A.T.A. ne seront pas acceptés, dans les conditions prévues par la Convention, pour le trafic postal sauf dans les cas où le carnet est attaché à l'envoi auquel il se rapporte.

La déclaration certifiée a été enregistrée par le Conseil de coopération douanière le 7 juillet 1967.

¹ United Nations, *Treaty Series*, Vol. 473, p. 219; for subsequent actions relating to this Convention, see references in Cumulative Indexes Nos. 6 and 7, as well as Annex A in volumes 552, 555, 559, 561, 566, 573 and 594.

¹ Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 473, p. 219; pour tous faits ultérieurs concernant cette Convention, voir les références données dans les Index cumulatifs n^{os} 6 et 7, ainsi que l'Annexe A des volumes 552, 555, 559, 561, 566, 573 et 594.